
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 12. januar 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 238
Ad. samrådet om partikeludledningstillæg afholdt onsdag den 12. januar 2011,
jf. alm. del - samrådsspørgsmål M
Ministeren bedes redegøre for udviklingen i salget af henholdsvis person -/va-
rebiler "født med" partikelfilter og person- /varebiler uden partikelfilter, herunder
i hvilket omfang udviklingen er ændret siden partikeludledningstillæggets ind-
førelse. I forlængelse heraf ønskes oplyst, i hvilket omfang udviklingen giver
anledning til revurdering af provenuberegningerne vedrørende partikeludled-
ningstillægget.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nick Hækkerup (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Nick.Haekkerup@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen
formand
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